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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2017/18:940 Exitskatten

Att finansministern nu dragit tillbaka den omtalade ”exitskatten” och hänvisat 
den till nästkommande regering att hantera är en stor vinst för hela 
Företagarsverige. 

Dock kvarstår en del frågetecken angående varför finansministern lät processen 
gå så långt och nära på försatte hela det svenska näringslivet i panikläge innan 
hon tog sitt förnuft till fånga. Förslaget, som arbetades fram av Skatteverket 
och där det inte hade gjorts någon konsekvensanalys av vad det här skulle 
innebära för alla svenska företag eller för utländska bolags investeringsvilja, 
var dåligt från början och borde aldrig ha lämnat Finansdepartementet.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

Hur resonerade ministern när hon lät förslaget om en exitskatt gå ut på remiss? 

………………………………………

Lotta Finstorp (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-01
Besvaras senast
2018-03-07 kl. 12.00


